

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, DECEMBER 3, 1987

(1)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-89, An Act to amend the Criminal Code (Victims of crime), met at 3:41 o'clock p.m., this day, in Room 209 West Block, the Chairman, John Parry presiding.

John Parry announced his appointment as Chairman of the Committee, pursuant to Standing Order 93(2).

Members of the Committee present: Jennifer Cossitt, Vincent Della Noce, Richard Grisé, Andrew Witer.

In attendance: From the Research Branch of the Library of Parliament: Jeffrey Lawrence, Chief, Law and Government Division.

The Order of Reference dated Thursday, November 19, 1987 being read as follows:

ORDERED.—That Bill C-89, An Act to amend the Criminal Code (Victims of crime), be referred to a Legislative Committee.

On motion of Andrew Witer, it was agreed.—That the Committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*, according to the guidelines established by the Board of Internal Economy.

On motion of Jennifer Cossitt, it was agreed.—That the Chairman be authorized to hold meetings in order to receive evidence and authorize its printing when a quorum is not present, provided that three members are present including the Chairman or, in the absence of the Chairman, the person designated to act as Chairman of the Committee.

On motion of Richard Grisé, it was agreed.

[Translation]

—That during the questioning of witnesses, each member be allotted ten minutes for the first round and thereafter five minutes in the second round.

[Text]

—Richard Grisé moved.—That smoking shall not be permitted at any time in the committee room and during meetings of the Committee.

After debate, the question being put on the motion, it was agreed to.

The Committee considered a list of requests to appear and of suggested witnesses as presented by the Clerk and the research officer of the Library of Parliament, and agreed to invite the following list of witnesses according to the groupings and the time limits indicated:

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 3 DÉCEMBRE 1987

(1)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-89, Loi modifiant le Code criminel (victimes d'actes criminels), se réunit, aujourd'hui à 15 h 41, dans la pièce 209 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence de John Parry, (*président*).

Conformément aux dispositions du paragraphe 93(2) du Règlement, John Parry annonce sa propre nomination à la présidence du Comité.

Membres du Comité présents: Jennifer Cossitt, Vincent Della Noce, Richard Grisé, Andrew Witer.

Aussi présent: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: Jeffrey Lawrence, chef, Division du droit et du gouvernement.

Lecture de l'ordre de renvoi du jeudi 19 novembre 1987 est donnée en ces termes:

IL EST ORDONNÉ.—Que le projet de loi C-89, Loi modifiant le Code criminel (victimes d'actes criminels), soit déféré à un comité législatif.

Sur motion d'Andrew Witer, il est convenu.—Que le Comité commande 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*, conformément aux directives du Bureau de régie interne.

Sur motion de Jennifer Cossitt, il est convenu.—Que le président soit autorisé à tenir des réunions pour recevoir des témoignages et en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu que trois membres, dont le président, ou en son absence, la personne désignée pour le remplacer, soient présents.

Sur motion de Richard Grisé, il est convenu,

[Texte]

—Que durant l'interrogatoire des témoins, chaque membre du Comité dispose de dix minutes au premier tour de questions, et de cinq minutes au second tour.

[Traduction]

—Richard Grisé propose.—Que l'usage du tabac soit interdit tout au long des séances du Comité dans la pièce où siège ce dernier.

Après débat, la motion est mise aux voix et adoptée.

Le Comité examine une liste des personnes désireuses de comparaître et des témoins retenus, liste présentée par le greffier et l'attaché de recherche de la Bibliothèque du Parlement; et le Comité convient d'inviter les témoins dont les noms figurent ci-après, suivant le regroupement et la durée indiqués: